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Allmänhetens och ledamöternas frågestund 
 
Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställdes. 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Janewert Johansson (S) frågar socialnämndens ordförande om det 

stämmer att sjuksköterskor från bemanningsföretagen får cirka 70 000 

kronor i månadslön, vilket kan jämföras med att de sjuksköterskor som 

är anställda i kommunen som får cirka 30 000 kronor i månaden. Är det 

rätt och riktigt, frågar Johansson. 

 

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att det inte känns 

rätt, men att man måste se det i olika perspektiv. I det korta perspektivet 

kan det vara mycket riktigt att sätta in någon som är lite dyrare under en 

kortare övergångsperiod. Men att under en längre tid sköta sin 

verksamhet med hjälp av ambulerande sjuksköterskor till det dubbla 

priset, det är inte en bra ekonomi och de kommer vi att med alla medel 

försöka undvika 


